
„PROTOKÓŁ Nr XXVIII.2022 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 12 kwietnia 2022 r. 

w Urzędzie Gminy w Majdanie Królewskim w godz. 1400 – 1525 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z- ca Wójta Gminy Majdan Królewski 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

5. Józefa Zięba – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie Królewskim 

 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 

jest 15 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. Poprosił także 

radnych o potwierdzenie swojej obecności za pomocą pilotów. 

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady XXVIII sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie 
Królewskim za 2021 rok. 



6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia zakresu pomocy, która może być zapewniona przez Gminę Majdan Królewski 
obywatelom Ukrainy, 

2) upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie Królewskim do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu świadczenia pieniężnego z tytułu zakwaterowania i 
wyżywienia obywatelom Ukrainy, 

3) zawarcia porozumienia o wspólnej realizacji zadania,  

4) zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok, 

5) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski, 

6) upoważnienia Wójta Gminy Majdan Królewski do dokonywania zmian w uchwale budżetowej 
oraz wieloletniej prognozie finansowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą 
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  
  

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad XXVII sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 15 radnych, Rada Gminy 14 głosami za przy 1 przeciw przyjęła 

proponowany porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3  

Przyjęcie protokołu z XXVII sesji 

Pan Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i poddał protokół z 

XXVII sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 15 głosami za przyjęła protokół z XXVII sesji. 

 

Ad. 4  

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

Pan Wójt poinformował, że od ostatniej sesji wpłynęło do Urzędu Gminy 778 pism oraz 288 faktur co 

stanowi łącznie 1066 spraw. Następnie przedstawił informację o przeprowadzonych w tym okresie 

przetargach i zakończonych inwestycjach oraz złożonych wnioskach o dofinansowanie: 

1) Ogłoszenie postepowania o zamówienie publiczne w  trybie podstawowym na: "Budowa, 

rozbudowa i modernizacja infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie Gminy Majdan 

Królewski" – w ramach wniosku z Rządowego Funduszu Polski Ład. Termin otwarcia 27.04.2022 r. 



2) Przygotowanie dokumentów do przeprowadzenia   postepowania  o zamówienie publiczne w  trybie 

podstawowym  na: Remont dróg na terenie gminy Majdan Królewski o nawierzchni z kruszywa”  

3) Przygotowanie dokumentów do przeprowadzenia   postepowania  o zamówienie publiczne w  trybie 

podstawowym  na; „Przebudowa budynku Gminnego Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Majdanie Królewskim” 

4) Zawarto umowy na: 

 Dostawa z montażem urządzeń zabawowych na zadaniu: „Budowa placu zabaw przy przedszkolu 

w Majdanie Królewskim,  przez firmę DR SPIL POLSKA MARCIN KOZUBEK ul. Jana Pietrusińskiego 

14, 40-842 Katowice za kwotę 19 998,57 zł 

5) Zakończono zadania: 

 Wykonanie usług bieżącego utrzymania drogi powiatowej  Nr 1034R Krzątka - Śpie w kilometrażu  

4+300km – 5 + 500 km na terenie Gminy Majdan Królewski. Wykonana przez firmę: Zbigniew 

Bąk Firma Transportowo-Remontowa Usług Drogowo-Budowlanych „DROG-BUD”  Czajków Płd. 

142, 28-200 Staszów za kwotę 48 000,00 zł   

  Wykonanie projektu „Przebudowę budynku Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Majdanie Królewskim”. na dz. nr ewid. 1269/1, 1270/2  w Majdanie 

Królewskim. Wykonanego przez firmę: a.s.p.i. Andrzej Fałat,39- 300 Mielec ul. Biernackiego 13A, 

lok.39. Za za kwotę 14 760,00 zł.  

6) Prowadzenie robót siłami własnymi: utrzymanie dróg gminnych wycinanie zakrzaczeni, sprzątanie. 

7) Nadzór nad robotami budowlanymi  wykonywanymi  na podstawie zawartych umów na terenie 

gminy przez firmy zewnętrzne.  

8) Przygotowywano  konieczne dokumenty  związane  z rozliczeniami,  monitoringiem i trwałością  

projektów dotacyjnych zrealizowanych z programów PROW,  RPO WP i innych  dla Urzędu 

Marszałkowskiego, Urzędu Wojewódzkiego.  

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi i poinformował, że ewentualne pytania będą 

zadawane w pkt 7. 

 

Ad. 5 

Przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie Królewskim za 

2021 rok. 

Pan Przewodniczący poprosił Panią Józefę Zięba – Kierownika OPS o przedstawienie sprawozdania. Pani 

Kierownik odczytała sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie Królewskim 

za 2021 rok.  

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 



 

Ad. 6  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia zakresu pomocy, która może być zapewniona przez Gminę Majdan Królewski 

obywatelom Ukrainy; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i i poprosił o komentarz Panią Janinę 

Wójtowicz – Z-cę Wójta Gminy. 

Pani Wójt wyjaśniła, że celem uchwały jest zapewnienie możliwości świadczenia przez naszą gminę z 

własnej inicjatywy, w zakresie posiadanych środków pomocy obywatelom Ukrainy, którzy przebywają 

na terenie naszej gminy. Na ten moment mieszkańcy naszej gminy przyjęli pod swój dach ponad 60 

uchodźców, którzy przebywają w 16 domach. Uchwała dookreśla zakres możliwej do udzielenia 

pomocy.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

2) upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie Królewskim do 
załatwiania indywidualnych spraw z zakresu świadczenia pieniężnego z tytułu 
zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy; 
 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i poprosił o komentarz Panią Janinę 

Wójtowicz – Z-cę Wójta Gminy. 

Pani Wójt wyjaśniła, że to zadanie jest zadaniem rządowym zleconym gminie i najwłaściwszą jednostką 

do jego realizacji jest Ośrodek Pomocy Społecznej, stąd konieczność udzielenia pełnomocnictwa 

Kierownikowi tej jednostki, aby mógł tą pomoc wypłacać.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

3) zawarcia porozumienia o wspólnej realizacji zadania; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i poprosił o komentarz Pana Jerzego 

Wilka – Wójta Gminy. 

Pan Wójt wyjaśnił, że ten temat dotyczy kontynuacji budowy tej ścieżki pieszo-rowerowej która była 

realizowana począwszy od byłego gimnazjum w Majdanie Królewskim do Komorowa w 2018 i 2019 

roku. W tej chwili doczekał się kontynuacji w niewielkim co prawda zakresie, od przejścia pomiędzy 

przystankami autobusowymi przy drodze krajowej nr 9 w okolicach stacji paliw BP i restauracji, i aby 



uzupełnić i kontynuować oświetlenie to niezbędne jest podpisanie porozumienia z GDDKiA. Generalna 

Dyrekcja finansuje budowę ścieżki ale nie sfinansuje oświetlenia, dlatego ten koszt jest po stronie 

gminy, na terenie której przebiega ścieżka.   

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

4) zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok; 

Pani Anna Trawińska Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Pan 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy o komentarz. 

Pani Skarbnik omówiła, najpierw uchwałę, którą radni otrzymali w materiałach a następnie 

autopoprawkę, która została rozdana przez sesją.   

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

5) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 

Pani Anna Trawińska Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Pan 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy o komentarz. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmiany w WPF związane są z planowaną realizacją zadania polegającego na 

przebudowie infrastruktury  wodno-kanalizacyjnej na terenie gminy, a które będzie realizowane 

również w latach przyszłych.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

6) upoważnienia Wójta Gminy Majdan Królewski do dokonywania zmian w uchwale 
budżetowej oraz wieloletniej prognozie finansowej w celu realizacji zadań związanych z 
pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i poprosił Skarbnika Gminy o 

komentarz. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że upoważnienie jest potrzebne aby można było dokonywać zmian w budżecie 

w związku z pojawieniem się nowych zadań i środków finansowych związanych z konfliktem zbrojnym 

na terytorium Ukrainy.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 



(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo od stowarzyszenia ArtMusicArtists o dotację na organizację 

koncertów muzyki kameralnej i organowej. Przewidywany koszt organizacji 3 koncertów to 16500,00 

zł.  

Głos zabrał Pan Leszek Franuszkiewicz, który zapytał czy są konkretne terminy tych koncertów? 

Pan Przewodniczący odczytał  proponowane przez Stowarzyszenie terminy koncertów. 

Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że jeśli radni uznają, że taki koncert warto zorganizować, to 

wówczas należy tą sprawę przekaż ro realizacji Gminnemu Ośrodkowi Kultury.   

Następnie Pan Przewodniczący przedstawił propozycję aby dofinansować organizację tylko 1 koncertu 

i przeznaczyć na to kwotę 5500,00 zł.  

Głos zabrał radny Pan Mariusz Wołosz, który zapytał czy terminy tych koncertów są już sztywno 

ustalone? Bo może warto by było zwołać posiedzenie Komisji i tam przedyskutować i podjąć decyzję. 

Głos zabrał radny Pan Tomasz Kozioł, który zauważył ,że jest to pierwsza taka impreza na naszym 

terenie i może nie od razu 3 koncerty tylko na początek 1 aby sprawdzić czy się będzie to cieszyć 

zainteresowaniem.  

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania w sprawie propozycji organizacji i 

dofinansowania 1 koncertu w kwocie 5500,00 zł.  

W wyniku głosowania Rada Gminy 10 głosami za przy 5 głosach wstrzymujących się przyjęła 

propozycję.    

Więcej zapytań nie było.      

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy oraz Pan Wójt złożyli radnym i mieszkańcom życzenia Wielkanocne. 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że porządek obrad XXVIII sesji Rady Gminy został 

wyczerpany, po czym dziękując zamknął posiedzenie XXVIII sesji Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 


